
Jaarverslag Medezeggenschapsraad (MR) schooljaar 2022-2023

Het afgelopen jaar is de MR ook weer actief geweest binnen onze school. De MR ondersteunt en
adviseert, zowel samen met de Klankbordgroep (KGO) als individueel, over verschillende zaken.
Binnen Het Fundament zijn wij gewend om, net zoals in voorgaande jaren, afwisselend alleen als MR
maar ook samen met de KBG te vergaderen. Binnen stichting De Stroming zijn wij de enige school die
beschikken over een KGO.

Bezetting MR 2022-2023
De MR bestaat uit vier personen, twee hiervan zijn leerkrachten (PMR) en twee zijn afgevaardigd
namens de ouders (OMR). De PMR leden zijn Jolanda Bouman en Anne-Fleur Mak. De OMR leden zijn
Leonie Brouwers en Edwin Zwart. Via deze weg willen we nogmaals Vanessa Bastiaans bedanken voor
de periode waarin zij zitting heeft gehad in de MR.

Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR)
Een aantal keer per jaar is er contact tussen de MR en de GMR. De GMR is stichting breed opgezet en
informeert de MR over onderwerpen en besluiten die genomen zijn. De GMR is echter onderbezet en
nog steeds op zoek naar nieuwe leden. Vanuit Het Fundament is Ellen Donders GMR-lid.

Wat heeft de MR nu precies gedaan in het afgelopen jaar?
- Schoolzaken: Algemene schoolzaken zijn besproken en door de directrice toegelicht.
- Nieuwbouw: Dit onderwerp stond afgelopen jaar dik gedrukt op de agenda, zo is er een concept
gepresenteerd aan de MR en KGO. Ook de vooruitgang is constant besproken.
- Vakantierooster: Het vast stellen van het vakantierooster.
- Begroting: Het bespreken en kritisch bekijken van de begroting van schooljaar 2023-2024.
- Formatieplannen: Bespreken en goedkeuren van de formatie van schooljaar 2023-2024.
- Kwartaalcijfers: Beoordelen en bespreken / toelichting vragen.
- Continurooster: Het toetsen en kritisch beoordelen van het continurooster.

Post-Covid tijdperk
Dit was na een aantal jaren van de Covid-crisis dat er weer meer mogelijk was op en rondom school.
Begin van het schooljaar is er nog een plan gepresenteerd hoe de school zou gaan handelen bij een
eventuele nieuwe uitbraak. In dit plan stond o.a. wie er besluiten moesten nemen en hoe dit er dan
uit zou gaan zien.

Continurooster
Afgelopen schooljaar was het eerste jaar, dat er na een massale stemming onder de ouders, het
continurooster is ingevoerd. Na intensief voorbereidend werk van Hannie Wijnands werd het
uiteindelijke rooster ingevoerd. Dit ging niet zonder slag of stoot maar uiteindelijk is het rooster gaan
lopen. Elke MR/KGO vergadering is er zo nodig uitvoerig aandacht besteed aan dit onderwerp.

Notulen ontvangen of vergadering bijwonen?
Betrokkenheid wordt altijd gewaardeerd in deze. Wanneer u ook de notulen van de vergadering wilt
ontvangen, kunt u dit aangeven door een e-mail te sturen naar anne-fleur.mak@destroming.eu.

De vergaderingen van de MR zijn openbaar, dus u bent ook altijd welkom om bij ons aan te schuiven.
Wij hopen u hierbij een indruk te hebben gegeven van de aanpak en vergaderpunten van de MR in
het afgelopen jaar. Vragen en opmerkingen zijn uiteraard welkom!


